
Protokół nr 4/2025 

z posiedzenia XII sesji zwyczajnej 
VII kadencji Rady Powiatu 

WAK.0002.4.2025 

XII Sesja Rady Powiatu w Legionowie, odbyła się w dniu 28 kwietnia 2025 r. odbyła się  

w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta Legionowo, mieszczącego się przy ul. Marsz. Józefa 
Piłsudskiego 41. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:42 tego samego dnia. 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Tomasz Talarski przywitał radnych, Członków 

Zarządu Powiatu oraz przybyłych na sesję gości. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu (obecność potwierdzona 

przez Przewodniczącego Rady Powiatu  w Legionowie). 

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu  w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Piotr Choroś 

2. Dariusz Depczyński 

3. Jacek Drozdowski 

4. Zenon Durka 

5. Józef Dziedzic 

6. Marcin Fabisiak 

7. Małgorzata Grabowska-Kozera 

8. Mariusz Grzybek 

9. Grażyna Kleindienst 

10. Michał Kobrzyński 

11. Izabela Kownacka 

12. Sylwia Krzyżanowska-Grabiec 

13. Zenon Kuska 

14. Konrad Michalski 

15. Adam Nadworski 

16. Andrzej Olechowski 

17. Leszek Smuniewski 

18. Sylwester Sokolnicki 

19. Artur Stankiewicz 

20. Tomasz Talarski 

21. Karol Urbaniak 

22. Olga Wierzbicka 
23. Robert Wróbel 

Prowadzący obrady Pan Tomasz Talarski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15 ust. 

1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu  

w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie 

jest związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 

wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad.” 



Przewodniczący Rady poinformował, że przed posiedzeniem dotarła do niego smutna 

wiadomość o śmierci Pana Tadeusza Szulca - Honorowego Obywatela Legionowa, 

odznaczonego tytułem „Zasłużony dla miasta Legionowo”. Od urodzenia mieszkaniec 

miasta Legionowo, zasłużony działacz sportowy i społeczny. Radni uczcili zmarłego minutą 

ciszy. 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował radnych, że wraz z zaproszeniem na posiedzenie otrzymali 

oni porządek obrad. Zapytał, czy są uwagi do porządku? 

Wobec braku uwag do porządku obrad, Przewodniczący przeszedł do jego realizacji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski poinformował, że między sesjami do Biura Rady 

wpłynęły następujące pisma: 

 w dniu 31 marca 2025 - interpelacja Radnego Karola Urbaniaka w sprawie 

potencjału Gminy Jabłonna jako lokalizacji dla nowej powiatowej placówki 

oświatowej. – odpowiedź Radny otrzymał w dniu 10 kwietnia 2025 r.; 

 24 kwietnia 2025 – interpelacja Radnego Karola Urbaniaka w sprawie propozycji 

włączenia bezpłatnych powiatowych linii autobusowych do aplikacji mobilnych – 

systemów informacji pasażerskich; 

 w dniu 23 kwietnia 2025 – Komisja Rewizyjna przekazała protokół pokontrolny  

z kontroli kompleksowej w Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Konopnickiej  

w Legionowie; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podsumowując kontrolę powiedział, że komisja 2,5 

miesiąca realizowała kontrolę kompleksową – była to pierwsza taka kontrola w tej 

kadencji. W kontroli brali udział wszyscy członkowie komisji. Wspomniał również  

o dobrej współpracy z Dyrektorem Liceum Ogólnokształcącego. Wyniki zostały spisane 

na 15 stronach protokołu pokontrolnego. Zachęcił również radnych do zapoznania się  

z nim, ponieważ jest to jedna ze sztandarowych placówek, dla których Powiat jest 

organem prowadzącym. Wspomniał również, że jednym z wniosków, do którego 

przychyliła się Komisja, był fakt uporządkowania przestrzeni wokół samego budynku 

szkoły poprzez co najmniej jakieś estetyczne i skuteczne wydzielenie terenu szkoły, 

który obecnie jest otwarty. Poddając ten temat do rozważenia Zarządowi Powiatu.  

Na koniec podziękował wszystkim członkom komisji za wkład i zaangażowanie  

w realizowanie tej kontroli. 

 w dniu 27 marca 2025 – sprawozdanie z działalności Centrum Integracji Społecznej  

w roku 2024; 

 1 kwietnia 2025  email od mieszkańca gminy Radzymin z ostrzeżeniem przed 

potencjalnie uciążliwą inwestycją – strzelnicą planowaną w sąsiedztwie gminy 

Radzymin; 



 uchwała Zarządu Powiatu z dnia 15 kwietnia 2025 r. w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Legionowie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024”; 

 życzenia świąteczne z partnerskiego powiatu Miltenberg z Niemiec. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja Rady Powiatu odbędzie się 
w dniu 26 maja 2025 r. o godzinie 11:00 

Głos zabrał Wicestarosta Konrad Michalski, który odniósł się do problemu, o którym 

wspomniał Radny Smuniewski. Powiedział, że temat ogrodzenia przy liceum często 

powraca i był również sygnalizowany przez Dyrektora placówki. Temat jest do rozważenia 
i Zarząd ma go na uwadze. 

Członek Zarządu Marcin Fabisiak również zabrał głos w poruszonej kwestii i dodał, że 

Zarząd jest w kontakcie z Radą Rodziców, ponieważ chciałby aby również rodziców włączyć 

do rozmów. Planowane jest już spotkanie w tej sprawie.  

Radny Robert Wróbel zasugerował aby Zarząd zastanowił się jeszcze nad innymi 

możliwościami poprawy bezpieczeństwa uczniów i grona pedagogicznego, a kwestię 

ogrodzenia terenu traktował jako ostateczność. Wyjaśnił, że szkoła mieści się w centrum 
miasta, a teren wokół placówki pełni również rolę estetyczną dla tej przestrzeni. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń radnych do dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten 

punkt posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu oddał głos Wicestaroście Legionowskiemu, Pana Konradowi 

Michalskiemu. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Wicestarosta powiedział, że sprawozdanie zostało przesłane Radnym przed sesją. Dodał, 

że jeśli są co do tego jakieś pytania to postarają się na nie odpowiedzieć, a jeśli nie to 

odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku zgłoszeń radnych przeszedł do 

omawiania kolejnego punktu porządku obrad.  

5. Raport o bieżącym stanie bezrobocia w powiecie legionowskim oraz 

podsumowanie działalności Powiatowego Urzędu Pracy w 2024 roku 

dotyczącej promocji zatrudnienia i aktywizacji zawodowej bezrobotnych. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  
w Legionowie o omówienie najważniejszych informacji. 

Raport stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pan Rafał Tyszkiewicz omawiając temat przedstawił również prezentację – stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 

Dyrektor wyjaśnił, że w 2025 r. Urząd Pracy czekają ogromne zmiany, za sprawą ustawy  

o rynku pracy i służbach zatrudnienia, która w diametralny sposób zmieni funkcjonowanie 

urzędów pracy. Dodał, że aby Urząd Pracy mógł nadal skutecznie i efektywnie aktywizować 

lokalny rynek pracy, będzie musiała nastąpić zmiana jego statutu oraz będzie musiał być 

zmieniony regulamin organizacyjny. Gdy ustawa zostanie opublikowana w dzienniku 

ustaw, zostaną przedłożone stosowne dokumenty do akceptacji Zarządowi oraz Radzie 

Powiatu.   



W czasie przedstawiania prezentacji Dyrektor m.in. zasygnalizował zmiany, o których 

wspomniał. 

Po omówieniu tematu przez Dyrektora Rafała Tyszkiewicza, Przewodniczący Rady otworzył 
dyskusję. 

Radny Józef Dziedzic zapytał czy w związku z tym, że bezrobotny może zarejestrować się 

w dowolnym urzędzie pracy na terenie Polski, a ta rejestracja łączy się z pewnymi 

uprawnieniami, także finansowymi, czy będzie jakiś zintegrowany system wymiany 

danych, czy też będzie składał oświadczenie, że nie jest nigdzie zarejestrowany? 

Dyrektor Tyszkiewicz odpowiedział, że w tej chwili jest zintegrowany system, wszystkie 

urzędy pracy objęte są systemem Syriusz, dzięki któremu można sprawdzić gdzie dana 

osoba bezrobotna jest zarejestrowana. Działanie tego systemu wyklucza ryzyko, że dana 

osoba zarejestruje się w dwóch urzędach. Nie będzie możliwości sprawdzenia, gdzie osoba 

jest zameldowana, ponieważ rejestrowana jest na podstawie oświadczenia, że w danej 

chwili zamieszkuje na terenie powiatu – to jest wystarczające do rejestracji w danym 
urzędzie i uniemożliwia rejestrację w innym miejscu. 

Radny Andrzej Olechowski zapytał czy wiadomo skąd wynika, w jego ocenie, wysoka liczba 

osób bezrobotnych do 30. roku życia? 

Dyrektor Tyszkiewicz odpowiedział, że ta statystyka niestety jest trochę programem 

promocyjnym, Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej i Wojewódzkiego Urząd 

Pracy, skierowanym do absolwentów, dla osób młodych, aby rejestrowali się w Urzędzie 

Pracy to otrzymają pomoc. Po wprowadzeniu ustawy będzie tak, że te osoby 

zarejestrowane będą miały pierwszeństwo do aktywizacji zawodowej – objęte będą 

kompleksowym wsparciem, łącznie z opracowaniem indywidualnego planu działa, który 

będzie miał na celu jak najszybszą aktywizację tych osób i włączenie ich w lokalny rynek 
pracy. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń radnych do dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten 

punkt posiedzenia 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Integracji Społecznej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektor Powiatowego Centrum Integracji Społecznej 

z prośbą o przedstawienia sprawozdania. 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Integracji Społecznej stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

Pani Dorota Wróbel-Górecka przedstawiła prezentację, która stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu oraz omówiła najważniejsze kwestie ze sprawozdania. 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Dyrektor za omówienie sprawozdania i otworzył 

dyskusję.  

Jako pierwszy głos zabrał Radny Andrzej Olechowski, który zauważył, że dotacje pochodzą 

z gmin Serock, Wieliszew i Nieporęt. Zapytał więc jaki jest powód tego, że z pozostałych 

gmin nie ma wsparcia finansowego? 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że ze względu na charakter działania bardzo ważnymi  

i bliskimi partnerami są Ośrodki Pomocy Społecznej w każdej gminie i ta współpraca jest 

na co dzień. Dodała, że co roku we wrześniu składa do każdej gminy wnioski do budżetu  

o dotacje. Z kolei gminy wspierają PCIS również poprzez zlecanie zadań np. zamawiając 

usługi cateringowe lub jak w przypadku gminy Legionowo poprzez udostępnianie 



nieodpłatnie od wielu lat pomieszczeń np. Miejskiej Biblioteki Publicznej w Legionowie czy 

innej infrastruktury, na zadania wykonywane przez PCIS. 

Radny Robel Wróbel dodał, że może warto by było przedstawić gminie Legionowo działania 

CIS i jego znaczenie dla społeczności, aby w ten sposób zachęcić włodarzy do 

bezpośredniego wsparcia.  

Wobec braku zgłoszeń kolejnych radnych do dyskusji Przewodniczący przeszedł do 

kolejnego punktu posiedzenia. 

7. Zadania, cele i zakres działania pomocy społecznej na terenie powiatu - 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2024 

rok. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

z prośbą o przedstawienia sprawozdania. 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie stanowi załącznik nr 

9 do protokołu. 

Pani Magdalena Jagnyziak przedstawiła prezentację – stanowi załącznik nr 10 i omówiła 

najważniejsze informacje ze sprawozdania. 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Dyrektor za omówienie sprawozdania i otworzył 

dyskusję. 

Radny Karol Urbaniak odniósł się do kwestii ośrodków interwencji kryzysowej, która była 

również poruszana na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych. Zapytał 

czy na terenie powiatu jest potrzeba utworzenia takiego ośrodka? 

Dyrektor Jagnyziak odpowiedziała, że analiza na ten temat była prowadzono ok. 4-5 lat 

temu. Były wtedy wysyłane do wszystkich Ośrodków Pomocy Społecznej informacje na 

temat potrzeb związanych z założeniem takiej placówki. Wtedy wszystkie ośrodki 

opowiedziały się za utworzeniem Ośrodka Interwencji Kryzysowej. Dodała, że zawsze 

podnosi do dyskusji czy utworzyć ośrodek interwencji kryzysowej czy utrzymywać 

placówki, które już funkcjonują. Wyjaśniła, że połowicznie funkcję takiego ośrodka pełni 

Dom Samotnej Matki i Dziecka, jednak jeżeli byłaby sytuacja, że mężczyzna z dziećmi 

potrzebuje opieki i wsparcia to zostałby on kierowany do Warszawy. Pani Dyrektor 

wspomniała również o kosztach związanych z utworzeniem takiego ośrodka i wspomniała, 

że konieczne byłoby ponowne zapytanie do gmin o zapotrzebowanie. 

Wobec braku zgłoszeń kolejnych radnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do 

kolejnego punktu posiedzenia. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr 56/VIII/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że przed posiedzeniem Rady Zarząd Powiatu 

zebrał się na posiedzeniu, aby uchwalić autopoprawkę do zmian w budżecie, która wpływa 

również na Wieloletnią Prognozę Finansową. 

Zmiany w uchwale budżetowej Powiatu Legionowskiego omówiła Skarbnik Powiatu 

Legionowskiego, Pani Katarzyna Rembelska. W kolejnej części wypowiedzi Skarbnik 

omówiła autopoprawkę. 



Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Sylwester Sokolnicki, który wyraził wątpliwość co do 

jednego wydatku zawartego w uchwale, a mianowicie środków dla Policji. Zdaniem 

Radnego jednostka samorządu terytorialnego nie jest od tego, aby finansować zakup 

radiowozu Policji, ponieważ w ustawie o Policji jest wprost napisane, że wszelkie koszty 

związane z funkcjonowaniem tejże służby ponosi budżet państwa, a wójt, burmistrz, 

prezydent miasta i starosta może przeznaczyć pewne środki, na coś co uważa, że jest 

korzystne dla tej formacji. Radnego zaciekawiło również ile Komenda Stołeczna zamierza 

przeznaczyć środków na zakup radiowozów, jak te środki są podzielona na poszczególne 

powiaty, ile Komenda Stołeczna dołoży do tych 100 tys. zł. Zauważył również, że ¼ etatów 

jest nieobsadzona, więc zachodzi pytanie na co te środki są przez Komendę 

wykorzystywane. Zdaniem Radnego wydatki podstawowe, niezbędne do pracy 
funkcjonariusza powinny być zabezpieczone przez budżet państwa. 

Głos zabrał również Członek Zarządu Artur Stankiewicz, który podkreślił, że Zarząd popiera 

wszystkich policjantów i strażaków. Dodał, że nie jest ro pierwszy radiowóz 

dofinansowywany w taki sposób i różne formy wsparcia są kierowane do różnych służb. 

Mając na względzie przede wszystkim bezpieczeństwo mieszkańców należy robić wszystko, 

aby służba funkcjonariuszy odbywała się w komfortowych i sprawnych warunkach. Członek 

Zarządu również poruszył kwestię wakatów nie tylko w powiecie. 

Radny Karol Urbaniak wspomniał, że na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego, która 

odbyła się w lutym, obecny na posiedzeniu Komendant Powiatowy Policji przedstawił 

procedurę współfinansowania zakupu pojazdu dla komendy. Ze sprawozdania Komendanta 

wynikało również, że podczas jego służby w komendzie sytuacja wolnych etatów się 
pozytywnie zmieniła. 

Radny Mariusz Grzybek również wyraził swoje zdanie na temat tej części uchwały budżetu. 

Zgodził się z Członkiem Zarządu, że jest to kwestia ważna, ponieważ dotyczy 

bezpieczeństwa mieszkańców. Przytoczył pozytywne aspekty zakupu radiowozu przez 

Gminę Jabłonna. Podsumowując swoją wypowiedź powiedział, ze popiera ten zakup. 

Członek Zarządu Marcin Fabisiak odpowiadając Radnemu Sylwestrowi Sokolnickiemu 

przytoczył jego wypowiedź z posiedzenia Komisji Rozwoju, na którym Radny powiedział, 

że podczas rozmowy z jednym z policjantów usłyszał zdanie „nie mamy kim, nie mamy 

czym”. Odnośnie pierwszego problemu Pan Fabisiak wspomniał o spotkaniu Komendanta  

ze wszystkimi włodarzami z terenu powiatu legionowskiego, na którym przedstawił plan na 

wypełnienie istniejących wakatów. Natomiast zakup pojazdu dla Policji pomoże  

w problemie „nie mamy czym”. Dodał również, że podczas omawiania sprawozdania 
Komendant omówił stan floty komendy, która wymaga zmian. 

Radny Leszek Smuniewski zgodził się z tym, że bezpieczeństwo mieszkańców jest kwestią 

najważniejszą. W swojej wypowiedzi zaznaczył, że to nie od Komendanta Powiatowego 

zależy kwestia etatów w jednostce, tylko od Komendanta Stołecznego, który decyduje 

również o zakupach inwestycyjnych i rozdzielaniu ich między komendy powiatowe. Dodał, 

że jak najbardziej jest za wspieraniem Komendy, jednak według Radnego lepszą formą 

wsparcia byłby sfinansowanie ponadnormatywnych służb. Takie rozwiązanie wpłynęłoby na 

to, że policjantów na ulicach byłby więcej. Wspomniał również, że Komendant na 

posiedzeniu komisji nie był w stanie odpowiedzieć jaką kwotę na współfinansowanie 

takiego zakupu jest w stanie przeznaczyć Komendant Stołeczny. Zapytał również czy 

samorządy szczebla gminnego również włączają się w zakupy inwestycyjne radiowozów? 

Wspomniał, że dobrą praktyką było, gdy pewne duże inwestycje związane  

z bezpieczeństwem były łączone i wspierane przez samorządy gminne? Zasugerował 

również aby rozgraniczać kwestie związane z zadaniami własnymi budżetu państwa, 
zadaniami powiatu i samorządu. 

Członek Zarządu Sylwia Krzyżanowska-Grabiec wspomniała, że w poprzedniej kadencji,  

w roku 2019, gdy Starostą był Radny Sylwester Sokolnicki również były przez Powiat 



finansowane zarówno zakup pojazdu, jak i innego wyposażenia dla Komendy Powiatowej 

Policji. 

Radny Sylwester Sokolnicki sprostował informację, że w podanym czasie nie był Starostą 
Legionowskim 

Członek Zarządu Sylwia Krzyżanowska-Grabiec przeprosiła i podziękowała za sprostowanie 

informacji. Dodała, że to nie zmienia faktu, że sfinansowanie zakupu pojazdu nie jest 

sytuacją precedensową. Zwróciła również uwagę, że ta zmiana w budżecie wynika  

z realnych potrzeb, z którymi Komendant zwrócił się do Starosty. Powiedziała również, że 

idealnie byłby gdyby te najpotrzebniejsze inwestycje były finansowane przez budżet 
państwa, ale jeśli jest taka pilna potrzeba to należy wspomóc Komendę. 

Radny Andrzej Olechowski zgłosił się z wnioskiem formalnym o zakończenie dyskusji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są głosy przeciwne, wobec ich braku poprosił  
o przygotowanie głosowania w sprawie wniosku. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny w sprawie zakończenia dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Adam 

Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur 
Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Izabela Kownacka, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 56/VIII/2024 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2025. wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Konrad Michalski, Adam Nadworski, Andrzej 

Olechowski, Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert 
Wróbel 

 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zenon Kuska, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Kownacka 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr 81/XII/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę Nr 56/VIII/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025 – stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2025-2035. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały WPF, również zawiera 

autopoprawkę. 

Skarbnik Powiatu Legionowskiego, Pani Katarzyna Rembelska przedstawiła informacje 

zmieniające Wieloletnią Prognozę Finansową. 

Po przedstawieniu zmian w WPF-ie, Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski otworzył 

dyskusję w tym punkcie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Pan Tomasz Talarski poinformował radnych, że projekt 

uchwały zyskał pozytywną opinię komisji budżetowej. 

Wobec braku zgłoszeń, po sprawdzeniu quorum, Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2025-2035 wraz  
z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

Uchwała nr 82/XII/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 28 kwietnia 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2025-2035 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 



10.Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia 

Powiatu Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny, Pracy 

i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2025. 

Przewodniczący zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju  

i Pozyskiwania Funduszy o omówienie projektu uchwały. 

Pan Michał Stalmach przedstawił szczegóły dotyczące uchwały i opieki wytchnieniowej. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i otworzył dyskusję.  

W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu 

Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Tomasz Talarski, 

Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Olechowski, Artur Stankiewicz 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 83/XII/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 28 kwietnia 2025 r.  

w sprawie przystąpienia Powiatu Legionowskiego do realizacji Programu Ministerstwa 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej "Opieka wytchnieniowa" dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego - edycja 2025 – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia 

wysokości opłaty za świadczenie usług wsparcia krótkoterminowego za 

dzień pobytu całodobowego w Domu Pomocy Społecznej „Kombatant”  

w Legionowie. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektor Domu Pomocy Społecznej „Kombatant”  

z prośbą o omówienie projektu uchwały. 

Pani Anna Kaczmarek przedstawiła szczegóły zawarte w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i otworzył dyskusję.  



W związku z brakiem zgłoszeń, zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny, Zdrowia  

i Spraw Społecznych o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Grażyna Kleindienst powiedziała, że uchwała została pozytywnie 

zaopiniowana przez tą komisję. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Pan Tomasz Talarski poinformował, że projekt uchwały 

zyskał pozytywną opinię komisji budżetowej. 

Kolejno Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia wysokości opłaty za 

świadczenie usług wsparcia krótkoterminowego za dzień pobytu całodobowego w Domu 

Pomocy Społecznej „Kombatant” w Legionowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA (21) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Tomasz Talarski, 
Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Olechowski, Artur Stankiewicz 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 84/XII/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 28 kwietnia 2025 r.  

w sprawie określenia wysokości opłaty za świadczenie usług wsparcia krótkoterminowego 

za dzień pobytu całodobowego w Domu Pomocy Społecznej "Kombatant" w Legionowie – 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zasad zwrotu 

kosztów podróży służbowych radnym Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady dokonał wprowadzenia i omówił projekt uchwały. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Jako pierwszy zgłosił się Radny Leszek Smuniewski, w którego opinii taka uchwała nie jest 

konieczna. Dodał, że powiat i radni funkcjonowali przez ponad 20 lat bez takiej uchwały,  

a wiele podróży się odbywało zarówno krajowych, jak i zagranicznych. Dodał, że nie 

znajduje uzasadnienia tej inicjatywy. 

Następnie Dariusz Depczyński wyraził swoje zdanie i powiedział, że zgadza się  

z przedmówcą i również w jego opinii uchwała jest lakoniczna. Zapytał również o to czy są 

określone limity związane z uchwałą i w jakim stopniu zostanie obciążony budżet? 

Wspomniał, że nie ma informacji odnośnie tego jakie są szacunkowe koszty. Wyraził 



również wątpliwość, że w dobie rosnących kosztów życia i oczekiwań mieszkańców wobec 

racjonalnego gospodarowania środkami publicznymi, wprowadzenie tej uchwały może 

budzić pewne wątpliwości. Zapytał również o jakieś mechanizmy kontrolne, które 

wstrzymywałby przed pewnego rodzaju nadużyciami, czy takie elementy mogłyby się 

znaleźć w uchwale? 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że jedynym mechanizmem kontrolnym jest 

Przewodniczący Rady Powiatu, ponieważ to on kieruje na delegacje służbowe 

poszczególnych radnych. Wyjaśnił, że jeżeli radny będzie chciał wziąć udział w konferencji 

samorządowej poza powiatem legionowskim, czy też jedzie razem z zarządem powiatu, 

wówczas to przewodniczący decyduje o tym czy taki radny pojedzie czy nie. Dodał, że 

według niego procedura będzie wyglądała w sposób następujący: radny, który będzie chciał 

skorzystać z tej formy składa wniosek do przewodniczącego (zawierający cel, środki 

transportu i przewidywany koszy), przewodniczący po konsultacjach z Panią Skarbnik 

decyduje czy są pieniądze na taki wyjazd. Dodał, że o ilością delegacji i nadużywanie 

środków publicznych, by się nie martwił. 

Radny Andrzej Olechowski stwierdził, że uchwała jedynie doprecyzowuje pewne kwestie,  

a nie zawiera szczegółowych regulacji.  

Wobec braku kolejnych zgłoszeń radnych, Przewodniczący po sprawdzeniu quorum 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zasad zwrotu kosztów podróży 
służbowych radnym Rady Powiatu w Legionowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin Fabisiak, Mariusz Grzybek, Grażyna 

Kleindienst, Michał Kobrzyński, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Konrad Michalski, Adam 

Nadworski, Andrzej Olechowski, Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga 
Wierzbicka 

PRZECIW (2) 

Zenon Kuska, Leszek Smuniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Małgorzata Grabowska-Kozera, Izabela Kownacka, 

Sylwester Sokolnicki, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 85/XII/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 28 kwietnia 2025 r.  

w sprawie zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Powiatu w Legionowie 

– stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 



13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Geodety Powiatowego z prośbą o omówienie projektu 

uchwały. 

Pan Paweł Łukaszczuk przedstawił informacje związane z nieruchomością, na której 

znajduje się DPS „Kombatant” oraz omówił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju, Radny Mariusz Grzybek poinformował, że komisja 

szczegółowo przyjrzała się uchwale, która porządkuje zasoby komunalne i podkreślił 

szczególne znaczenie tej uchwały. Przedstawił, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Pan Tomasz Talarski poinformował, że projekt uchwały 

zyskał pozytywną opinię komisji budżetowej. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości na rzecz Powiatu Legionowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 
Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała Nr 86/XII/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 28 kwietnia 2025 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Legionowskiego. – 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

14. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski poinformował, że do projektu protokołu z X Sesji 

Rady Powiatu w Legionowie nie wpłynęły żadne uwagi radnych.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad jego 

przyjęciem 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 
Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

NIEOBECNI (1) 

Robert Wróbel 

15. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Radny Mariusz Grzybek zwrócił się do Zarządu Powiatu, aby jako Powiat Legionowski 

przeprowadzili rozmowę z wykonawcą przebudowy drogi 1820W, ponieważ inwestycja stoi 

w miejscu, co nie daje rękojmi zrealizowania jej w terminie. Sytuacja ta spowodowała, że 

ruch w tej części powiatu praktycznie stanął, od drogi 631 w Gminie Wieliszew, aż do 

wiaduktu w Chotomowie.  

Radny Leszek Smuniewski zapytał o planowaną inwestycję drogi 1812W. W informacjach 

Starosty zawarte jest, że zostało wszczęte postępowanie na wybór wykonawcy w trybie 

„zaprojektuj i buduj” drogi 1812W w Dąbkowiźnie. Wspomniał, że sto kilkadziesiąt tysięcy 

złotych zostało przeznaczonych w poprzedniej kadencji na kompleksową dokumentację 

projektową. Zwrócił się z pytaniem do Zarządu czy tamta dokumentacja będzie 

wykorzystana, jeśli będzie nowa dokumentacja to czy będzie uwzględniała ewentualne 

elementy z tego pierwotnego? Z jakiego powodu konieczne było wykonanie nowej 

dokumentacji? 

Odpowiedzi udzielił Członek Zarządu Marcin Fabisiak. Wyjaśnił, że na bazie tego już 

gotowego projektu został zrealizowany ZRiD i zostały pozyskane niezbędne tereny. Dodał, 

że w trybie „zaprojektuj i wybuduj”, który teraz jest realizowany, wykonawcy jakby na sam 

projekt drogi musi dostarczyć dokumentację zamienną. Decyzja o nowym projekcie 

zapadła, ponieważ wcześniej zaprojektowana droga była wraz ze ścieżką pieszo-rowerową. 

Koszt drogi był bardzo duży, ponieważ jest to droga w lesie. Na tą chwilę decyzja jest taka, 

że zrealizowana zostanie droga, ponieważ jest najpilniejsza i najważniejsza, bez ścieżki 

pieszo-rowerowej. Natomiast istniejący ZRID pozwala w przyszłości na powrót do budowy 

tej ścieżki.  

Radna Izabela Kownacka zabrała głos w sprawie interwencji naprawy oświetlenia  

w Komornicy. Wyjaśniła, że od ponad dwóch miesięcy jest problem – awaria oświetlenia. 

Awaria jest na ul. Wspólnej i ul. Słonecznej. Dodała, że mieszkańcy wielokrotnie zgłaszali 

tą awarię. Poprosiła o działanie w tej sprawie. 

Radny Adam Nadworski powrócił do początku Sesji, gdzie Przewodniczący poinformował  

o zgłoszeniu mieszkańca, na temat nowej lokalizacji strzelnicy na terenie powiatu. Zapytał 

czy są jakieś konkretniejsze informacje na ten temat.  

Przewodniczący odpowiedział, że w tej wiadomości nie było żadnych konkretnych 

informacji. 

Radny Andrzej Olechowski zwrócił się do Zarządu z prośbą o przemyślenie kwestii ścieżki 

rowerowej, ponieważ droga prowadzi przez malowniczy las. Podziękował również za fakt, 

że ta inwestycja w ogóle się pojawi. 



Radnym odpowiedział Wicestarosta Konrad Michalski. Odnośnie wniosku Radnego Grzybka 

odpowiedział, że Zarząd na najbliższym posiedzeniu poruszy tą kwestię. Radnej Izabeli 

Kownackiej podziękował, za zwrócenie uwagi na ten temat, którym również Zarząd się 

zajmie. Odniósł się również do kwestii strzelnicy. Odpowiadając Radnemu Olechowskiemu, 

przytoczył słowa Starosty Fabisiaka, że temat ścieżki rowerowej nie jest zamknięty  

i w przyszłości również zostanie wykonana. 

Radny Mariusz Grzybek powiedział, żeby w przyszłości, jak będą na to fundusze  

i możliwości, żeby realizować ścieżki rowerowe tam, gdzie są budowane drogi. Dodał, że 

warto aby te elementy infrastruktury jak najbardziej były uwzględniane w realizacji. 

Wracając do drogi 1820W dodał, że wykonawca również uszkodził część ogrodzenia 

jednego z mieszkańców, więc jest to kolejna rzecz do rozmów w przyszłym temacie drogi 

1820W. 

Radny Adam Nadworski zwrócił uwagę aby dobrze przemyśleć ewentualne przyszłe 

lokalizacje, aby uniknąć sytuacji jak ze strzelnicą w okolicach Serocka. 

Radny Leszek Smuniewski odnośnie drogi 1812W, zapytał czy Zarząd oszacował koszty 

inwestycji wraz ze ścieżką pieszo-rowerową, ponieważ zgadza się z Radnym Olechowskim, 

że ta lokalizacja „aż się prosi” o ścieżkę rowerową. Zwrócił uwagę na fakt, że jeśli droga 

zostanie wybudowana, a za kilka lat będzie decyzja o budowaniu ścieżki, to koszty będą 

dużo wyższe, ponieważ dwa razy będzie wprowadzany na budowę wykonawca, bez względu 

na to, czy będzie ten sam wykonawca czy inny. Dodatkowo kolejny remont będzie uciążliwy 

dla mieszkańców.  

Członek Zarządu Marcin Fabisiak odpowiedział, że jeśli chodzi o koszty wybudowania drogi 

wraz ze ścieżką to jest to drugie tyle. Podkreślił to, że dzisiaj decyzja jest taka, wcale nie 

oznacza, że za jakiś czas nie wrócimy do tego.  

Radny Andrzej Olechowski powiedział, że prędzej czy później ta Rada czy kolejna dojdzie 

do wniosku, że ta ścieżka tam się przyda. Załatwiając wszelkie formalności związane  

z budową drogi, można byłoby parę drzew więcej wyciąć, dzięki czemu tern byłby 

przygotowany. 

Radny Sylwester Sokolnicki wspomniał, że nie dawno na Komisji Rozwoju Radni 

dyskutowali o systemie ścieżek rowerowych. Jeżeli powiat legionowski znany jest  

z rekreacyjno-turystycznej funkcji, jaką spełnia dla „warszawiaków” i nie tylko, to 

rezygnacja ze ścieżki rowerowej w tamtym miejscu, zdaniem Radnego jest decyzją 

nieodpowiedzialną. Dodał, że nie można ocenić, „że koszt wzrośnie jeszcze raz tyle” bez 

ogłoszonego przetargu na całość, bo to rynek decyduje jakie te koszty są. Widocznie  

w tym roku te koszty są o tyle mniejsze, że rzeczywiście te oferty są bardzo atrakcyjne  

i właśnie szkoda, że ta okazja na to nie została wykorzystana. Radny dodał, że Mazowsze 

będzie finansowało cały system ścieżek rowerowych, jest porozumienie kilku gmin  

i powiaty wołomiński i legionowski będą budowały cały system ścieżek wokół jeziora 

Zegrzyńskiego. Zwrócił uwagę, że Radni są wyjątkowo zgodni co do tej inwestycji. Radny 

Sokolnicki powiedział również, że jeśli dziś Rada by dołożyła do tej inwestycji 2 miliony 

złotych, to można by dołożyć jeszcze jeden milion. Wyraził przekonanie, że większość 

radnych by się z tym zgodziła. Zwrócił się również z pytaniem do Członka Zarządu, Marcina 

Fabisiaka. Powiedział, że w ubiegłym roku jako Starosta zostawił taki budżet, w którym 

było zagwarantowane 3 miliony złotych z Gminy Nieporęt jako wsparcie tej inwestycji, czy 

Zarząd podjął rozmowę z Panią Wójt, żeby wsparła, nawet symboliczną kwotą tą 

inwestycję? 

Radny Mariusz Grzybek przedstawił swój pomysł na obniżenie kosztów. Jak zauważył ta 

droga w lesie nie jest drogą tak bardzo często użytkowaną, więc zaproponował zrobienie 

całego ciągu asfaltowego z wydzielonym pasem ruchu dla rowerzystów. 



Kolejno głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu. Podziękował wszystkim Radnym  

i pracownikom Starostwa, którzy włączyli się w świąteczną akcję zakupu bonów dla 

podopiecznych z Domu Dziecka w Chotomowie. Wraz z Członkiem Zarządu Marcinem 

Fabisiakiem odwiedzili Dom Dziecka, podczas wizyty zobowiązali się do rozegrania meczu 

siatkówki – wychowankowie kontra samorządowcy. 

Przewodniczący Rady poinformował o terminie mszy pogrzebowej za Tadeusza Szulca. 

Członek Zarządu Marcin Fabisiak udzielił odpowiedzi na pytanie Radnego Sokolnickiego. 

Powiedział, że cały Zarząd nie bierze udziału we wszystkich spotkaniach z włodarzami 

gmin. Wobec nieobecności Starosty zobowiązał się na przekazanie odpowiedzi Radnemu  

w najbliższym czasie. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski podziękował radnym za zrealizowanie porządku 

obrad.  

Przypomniał, że kolejne obrady Rady Powiatu w Legionowie odbędą się 28 kwietnia 2025 

r. o godzinie 11:00 w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Legionowie. 
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